

CLINICAL SERVICES

*Supporting people
with intellectual
disabilities to
live enriching lives
in our community*



About Us

Clinical Services are provided to children and adults who have a diagnosis of an intellectual disability.

The focus is promoting social and emotional well-being for the person.

Clinical Services are delivered by a variety of models including the mediator model, one-on-one and group sessions. We also offer an educational component.

Services Provided

- Behavioural
- Supportive Counselling
- Psychological
- Speech and Language (adults only)
- Educational
- Psychiatric



Mission

To provide quality services to citizens with an intellectual disability and their families. We are committed to our role in creating a supportive and accepting community.

Vision

We envision a community where all citizens thrive, are respected and valued.

Contact Us

Clinical Services
161 Main Street East
North Bay, ON P1B 1A9
Telephone: 705-476-3288 ext. 0
Facsimile: 705-476-4788
www.communitylivingnorthbay.org
info@communitylivingnorthbay.org



SERVICES CLINIQUES

*Appuyer les personnes
ayant des déficiences
intellectuelles à vivre
une vie enrichissante au
sein de la communauté*

Soyez
l'unité dans la
COMMUNAUTÉ

À propos de nous

Services cliniques sont offerts aux enfants et aux adultes qui ont reçu un diagnostic d'une déficience intellectuelle.

L'accent est de promouvoir le bien-être social et émotionnel pour la personne.

Services cliniques sont livrés par une variété de modèles dont le modèle de médiateur, individuel et sessions de groupe.

Nous offrons également un volet éducatif.

Services disponibles

- Comportement
- Psychologique
- Consultation psychiatrique
- Services orthophoniques (adultes)
- Éducationnel
- Psychiatrique



Mission

Offrir des services de qualité aux citoyens et citoyennes qui vivent avec une déficience intellectuelle ainsi qu'à leurs familles. Nous nous engageons à créer et à appuyer une communauté accueillante.

Vision

Nous entretenons la vision d'une communauté dans laquelle tous les citoyens et les citoyennes s'épanouissent, sont respecté(e) et valorisé(e)s

Contactez-nous

Services cliniques
161 rue Main est
North Bay, ON P1B 1A9
Téléphone: 705-476-3288 poste 0
Télécopieur: 705-476-4788
www.communitylivingnorthbay.org
info@communitylivingnorthbay.org

